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Yanfeng Zhao 

Shanghai 

 

 

PRACTICE AREAS 
◼ Mergers and acquisitions 

◼ Private equity and venture capital 

PROFESSIONAL EXPERIENCE 
Mr. Zhao jointed Han Kun in 2023.  Previously in 2021, Mr. Zhao worked in Han Kun's Beijing 

office as a summer associate.  Mr. Zhao focuses on cross-border and multi-jurisdictional M&A 

transactions, private equity investments, joint ventures, and other corporate matters. 

EDUCATION 
Mr. Zhao received an LL.B. degree in 2021 and an LL.M. degree in 2023 from the China University 

of Political Science and Law.  He also obtained an LL.M. degree from the University of 

Pennsylvania Carey Law School and a Wharton Business and Law Certificate from the Wharton 

School in 2023. 

QUALIFICATIONS 
PRC Bar Qualification 

WORKING LANGUAGES 
Chinese, English 
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赵岩峰 

上海 

 

 

业务领域 

◼ 兼并和收购 

◼ 私募股权和风险投资 

工作经历 

赵岩峰先生于 2023 年加入汉坤。此前，赵先生曾于 2021 年在汉坤北京办公室实习。赵先生

的主要执业领域为跨境和涉及多个司法辖区的并购交易，私募股权投资、合资以及其他公司

事项。 

教育背景 

赵岩峰先生于 2021 年获中国政法大学法学学士学位，于 2023 年获中国政法大学法律硕士学

位。研二期间，赵先生赴美国就读于宾夕法尼亚大学，并于 2023 年获法学硕士学位，同时于

沃顿商学院获沃顿商业与法律证书。 

执业资格 

中华人民共和国法律职业资格 

工作语言 

中文、英文 


